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A HÁTTÉRHATALOM 2. 
Varga István élőben elhangzott tanításának nyers szövege 

Budapest, 2022. 07. 24. 
 
Folytatom a két héttel ezelőtt elkezdett üzenetet. A mai tanítás címe: Háttérhatalom 2. 

rész. Ez egy olyan terület, amit érdemes kiveséznünk, és érdemes ezzel időt töltenünk. A múlt 
alakalommal lelepleztük a sátán személyét, hogy ki ő egyáltalán, hogy került be ebbe a 
világba, és mi a természete. Azt is megnéztük az Ezékiel 28-ból, hogy a pogány birodalmak 
vezetőit is egy láthatatlan erő irányította, és így van ez a napjainkban is. Nagyon sok hívő és 
nagyon sok keresztény annyira a természetes síkra tévedt, hogy teljesen elfeledkezünk azokról 
a dolgokról, amiről a Biblia ír. Valaki talán oda is írta az üzenetem alá, hogy nem fontos 
ezekről beszélni. Igen, az ördög szeretné, ha nem tudnánk a személyéről, nem tudnánk azt, 
hogy milyen befolyással van az emberekre. Erről Jézus beszél a Bibliában, és erről bizony 
tudni kell! Világosan írja az Írás az Efézusi levél 6-ban is, hogy a mi tusakodásunk nem test 
és vér ellen van, hanem azok ellen a láthatatlan erők ellen, akik befolyásolni akarják az 
embereket, és a hívőket is. De befolyásolni akar bennünket egy olyan erő is, aki nem 
személytelen erő, aki egy személy, aki maga Isten Szelleme.  

A Római levélben olvassuk, hogy akik Isten fiai, azokat Isten Szelleme vezérli. Isten 
Szelleme vezet bennünket. Ez szintén egy láthatatlan személy, akit nem látunk a fizikai 
szemeinkkel, de mégis vezetni akar bennünket. Ma talán sikerül felfedni azt, hogy mi a 
különbség a Szent Szellem befolyásoltság és a sátáni befolyásoltság között. A sátáni 
befolyásoltság mindig agresszív, mindig irányítani akar és erőszakos, Isten Szelleme pedig 
nem erőszakos, Isten Szelleme vezetni akar bennünket. Azzal kezdem, hogy a János 
evangélium 14. részében Jézus még a földi szolgálatában beszél a tanítványoknak arról, hogy 
el fogja küldeni a Vigasztalót, el fogja küldeni a Szent Szellemet. Nagyon sokan úgy 
gondolják, hogy nekik nincs szükségük vezetésre, úgy gondolják, hogy majd ők eldöntik, 
hogy nekik mi a jó és mi a rossz, de egyértelműen tanítja a Biblia, hogy Isten vezetni akar 
bennünket. Ha pedig Isten vezetni akar bennünket, akkor mi eldönthetjük, hogy követjük Őt, 
vagy nem követjük Őt. Lehetünk lázadók, lehetünk ellenszegülők, de Isten nem véletlenül 
adta a Szellemét, nem ok nélkül küldte el Őt, hanem azért, hogy bizonyságtevői tudjunk lenni 
az Úr Jézus Krisztusnak. Azt mondja az Ige az Apostolok cselekedetei 1,8-ban:  

Apostolok cselekedetei 1,8. 
8. Hanem vesztek erőt, minekutána a Szent Szellem eljön reátok; és lesztek nékem 

tanúim úgy Jeruzsálemben, mint az egész Júdeában és Samáriában, és a földnek mind 
végső határáig.  

Tehát Isten Szelleme mindenképpen akar vezetni és akar befolyásolni bennünket. Ő ad erőt 
és Ő ad nekünk hatalmat arra, hogy el tudjuk végezni azt a munkát, amivel Isten megbízott 
bennünket. A saját erőnk, a saját képességünk erre nem alkalmas. Mégis egyre több hívő 
keresztény is a saját erejéből, a saját testi erőfeszítéséből szeretné elvégezni Isten munkáját. 
Ez nem megy. Amit kell tennünk a testünkkel az, hogy oda kell szánni magunkat, alá kell 
vetni magunkat Istennek, alá kell vetni magunkat annak a láthatatlan hatalomnak, aki 
irányítani szeretne bennünket, aki által uralkodni tudunk az életben, az egy Jézus Krisztus 
által. Nézzük a János 14,16-tól: 

János 14,16–17. 
16. És én kérem az Atyát, és más Vigasztalót ád néktek, hogy veletek maradjon min-

dörökké. 
Jézus azt mondta, hogy egy másik Vigasztalót. Ő velük volt, Őt látták test szerint, Ő ott 

volt köztük, ott volt velük három és fél évig. A Márk 3-ban olvassuk, hogy együtt volt velük, 
elhívta őket, hogy együtt legyenek vele, és kiküldte őket arra, hogy prédikálják az Igét. 
Felruházta őket erővel és hatalommal, hogy ördögöket űzzenek és betegeket gyógyítsanak. 
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Hogyan, mi módon végezték ezt el? Nem a saját erejükkel, hanem felruháztattak egy 
háttérhatalommal, egy olyan mennyei erővel, aki képes volt arra, hogy a gonosz szellemeket 
kiűzze az emberekből és a betegségeket meggyógyítsa. Mert Ő egy személy, Ő egy cselekvő 
erő, és nagyon sok ember van összezavarva, akik Isten Szellemét személytelen energiának 
tartják. Nekem is van energiám, én is tudok gyógyítani, mondják a varázslók, természet-
gyógyászok. Persze, van energiád biztos, senki nem vonja ezt kétségbe, de akivel mi vagyunk 
kapcsolatban, Ő egy személy. Aki a látható dolgok mögött áll, az a láthatatlan hatalom, az a 
láthatatlan isteni erő, akivel, aki által el tudjuk végezni a küldetésünket. A Szent Szellem 
nélkül az egész csak testi erőlködés.  

Amikor Jézus azt mondta, hogy elmegy, a tanítványok egy kicsit megrökönyödtek. 
Egyszerűen annyira testiek voltak, annyira földhöztapadtak voltak, hogy egyszerűen nem 
tudták elfogadni, hogy lehet az, hogy Jézus elmegy. Ők azt hitték, hogy az a lehető legjobb a 
számukra, hogy Jézus velük van, test szerint. Hányan gondolkoztunk már ezen, hogy milyen 
jó lenne, ha láttuk volna Jézust test szerint, ha megfoghattuk volna, ha ott lehettünk volna mi 
is, amikor a tanítványokkal volt. De láthatjuk a tanítványok viselkedéséből, hogy semmivel 
nem voltak előrébb azzal, hogy Jézus velük volt, és sokkal inkább jobb volt nekik, miután 
elment, hiszen eljött a Szent Szellem, aki által végezhettek olyan dolgokat, amiket Jézus 
cselekedett, sőt még nagyobbakat is azoknál. Nézzük tovább! Azt mondja az Ige: 

17. Az igazságnak ama Szellemét: akit a világ be nem fogadhat, mert nem látja Őt és 
nem ismeri Őt; de ti ismeritek Őt, mert nálatok lakik, és bennetek marad. 

Az igazság szelleme, Ő kicsoda? Ő a Szent Szellem. A világ nem képes Őt befogadni. 
Miért? Mert nem látja. Itt van az egyik ok, amiért a világ ezt nem tudja elfogadni. Amikor 
láthatatlan erőkről, háttérhatalmakról beszélünk, akár világi szinten is, akkor az emberek 
mindig összeesküvés-elméletre gondolnak, hogy az emberek fantáziálnak és olyan dolgokat 
akarnak elhitetni, ami nem létezik. Nem! A háttérhatalom mozgatja az egész világot. Vagy 
Isten befolyása alatt van valaki, vagy a sátán befolyása alatt, vagy a saját maga Istene és a 
saját maga ura. Ez a három lehetőség van, és Ádám pontosan ezt szerette volna: Olyan 
szeretnék lenni, mint Isten! Ezzel csapta be az ördög, ez volt a csábítás, ami miatt engedett a 
sátán beszédének. Mi a rossz abban, ha én olyan vagyok, mint Isten? Hiszen, ha Isten jó, 
akkor én is jó leszek! Meg aztán egyébként is, akkor nincs szükség Isten uralmára, hiszen én 
magam el tudom dönteni, hogy mi a jó, és mi a rossz! Ma nagyon sok lázadó ember így 
gondolkodik. Bevette az ördög hazugságát, hogy olyanok lesztek, mint Isten. De az igazság 
szellemét a világ nem tudja befogadni. Miért? Mert a világ testi.  

Már többszáz évvel ezelőtt elkezdődött, amikor úgy gondolták, hogy az ember 
boldogulását, az ember boldogságát és a világ problémáját a tudás, az ész fogja megoldani. 
Maga az ember. Nincs szükségünk az Istenre, majd mi eldöntjük, hogy mi a jó és mi a rossz. 
Ez tipikus lázadás Isten ellen! Ma ez a lázadó ember, ma ez a lázadó világ, hogy majd mi 
eldöntjük, hogy nincs férfi és nő, hanem hatszázféle nem van. A Biblia leírja világosan, Isten 
elmondja, hogy erről mi a véleménye, és Ő nem fog megváltozni egyetlen társaság miatt sem, 
egyetlen agyament ötlet miatt sem. Egyetlen démonikus befolyásoltság miatt sem fogja 
megváltoztatni a nézetét, pedig már régóta megkérdőjelezik Isten igazságát. Amit nem tudnak 
bebizonyítani matematikai, fizikai képletekkel, az a világ számára ma sem létezik. A 
tudomány pontosan erről szól, hogy kézzel foghatóvá kell tenni, kézzelfoghatóan be kell 
bizonyítani. És közben a tudomány is szelektív, van a pszichológiának egy olyan ága – és 
hogy mennyire diszkriminatív még a tudomány, a teológiát is tudománynak nevezik, – akik 
elfogadják azt, hogy a szellemi, a lelki folyamatokat nem kell vizsgálni, mert azok nem 
vizsgálhatók. Jó, akkor vizsgáljuk az eredményeket, és ezt elfogadják tudományos tételként. 
Nem fogadják el viszont tudományként azt, tudományosan képletként azt, hogy valaki Isten 
Szelleme által meggyógyul. Az nem tudományos. Micsoda diszkriminatív a világ? Pedig 
látható eredmények, kézzelfogható eredmények vannak, nagyon sok esetben dokumentált 
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gyógyulások vannak. Sőt ma már ott tartunk, hogy igazából nem lehet gyógyító alkalmakat 
meghirdetni! Korábban úgy hirdettük az alkalmainkat, de csak a tudomány gyógyíthat. Csak 
az orvos gyógyíthat. Mindegy, hogy az eredmény milyen, az nem számít, de akkor is az 
tudományos. Van egy orvosi protokoll, azt be kell tartani. A protokoll jó, a beteg nem bírta, az 
egy más kérdés, de így működik ma a világ. Sajnos. Mert a világ a láthatókra tekint. És ki 
irányítja mindezt? Isten Szellemét kiszorítani a világból. Mindez a fizikai világ. És ezzel nem 
azt akarom mondani, hogy fizikai szinten nem kell beavatkozni akkor, amikor mondjuk, 
valaki eltöri a lábát, akkor be kell gipszelni, és kész. Vagy ha elvágtad a kezed, akkor tegyél 
rá egy ragtapaszt, kész. Most nem erről beszélek, hanem magáról az egésznek a szellemi 
hátteréről, ami ebben a világban van.  

A világ nem látja Őt, ezért a világ nem fogadja el Isten Szellemét. Ezek szellemi dolgok. 
Ezek titkok, ezeket Isten az Ő népének, az Ő gyermekeinek jelentette ki. És egy hívőt Isten 
Szelleme kell, hogy vezéreljen, Isten Szelleme kell, hogy irányítson! Ha nem veti alá magát 
az irányításnak, akkor lázadó. Akkor ugyanolyan lázadó, mint a sátán, és sajnos a hústestünk 
az ilyen, lázad Isten törvénye ellen. A Róma 7-ben Pál apostol egy egész fejezetet szentelt 
annak, hogy milyen a hústest természete, mindjárt meg is fogjuk nézni.  

Tehát nem látja Őt, és nem ismeri Őt. Honnan ismerné? Hogy lehet valakit megismerni? 
Könyvekből nem tudod megismerni. Akkor tudod megismerni, akkor tudsz megismerni 
valakit, ha személyes kapcsolatod van vele. Istennel nekünk személyes kapcsolatunk van, 
mert bennünk lakik, bennünk él. Ő tábort jár bennünk, köztünk van. Ő most is itt van. Akkor 
tudunk valaki megismerni, ha együtt járunk vele. A világ számára Isten Szelleme nem létezik. 
Mese, sőt még az ördög is egy ilyen fülecskés, farkacskás, vasvillás mesefigura, úgy festik le 
a gyerekeknek, és az ördög legnagyobb hazugsága az, hogy elhiteti magáról, hogy nem is 
létezik. Ez a legnagyobb hazugsága. Pedig Jézus leleplezte és mondta, hogy a tolvaj azért jött 
ebbe a világba, hogy öljön, lopjon és pusztítson. Én pedig azért jöttem, hogy életetek legyen, 
és bővölködjetek. Tehát látjátok, hogy valóban van egy láthatatlan hatalom, de a keresztények 
is sokszor csak a kézzelfoghatót látják. Nagyon sok ember láthatta, hogy emberek gyógyultak 
meg a szemeik láttára. Csodákat tett Isten. Süketek fülei megnyíltak, rákos daganatok 
eltűntek. Egyik vasárnap is egyik testvérünk mondja, hogy hoztam valakit, akinek eltűnt a 
rákos daganata! És szeretne bizonyságot tenni? Nem, nem akar többet idejönni és nem akar 
bizonyságot sem tenni! Ma egy ilyen időt élünk, egy szekularizált világban vagyunk, amikor 
tagadják az emberek a láthatatlant, tagadják a természetfelettit, és csak a természetes síkon 
próbálnak eligazodni, és nagyon nagy bajban vagyunk. A természetes sík már a lenyomata a 
szelleminek. Ami a mögötte áll, ugye 2Korintusi levél 4,18-at a múltkor megnéztük: 

2Korinthus 4,18. 
18. Mivelhogy nem a láthatókra tekintünk, hanem a láthatatlanokra; mert a láthatók 

ideig valók, a láthatatlanok pedig örökkévalók. 
Isten Igéje világosan beszél arról, hogy egy láthatatlan birodalom áll mind a mögött, ami 

látható, mert az mind a láthatatlanból állott elő. És ma is, amik megtörténnek velünk, amerre 
megyünk, abban valaki irányit. Vagy Isten Szelleme, vagy a saját elképzeléseink, vagy pedig 
a gonosz, és a világot a gonosz befolyásolja. 

Nem ismeri Őt a világ, mert azt mondja, Ő „nálatok lakik és bennetek marad.” Nálatok 
lakik és bennetek marad. Isten Szelleme bennünk van és bennünk marad, Ő soha nem hagy el. 

Azokat a hitetlen imákat, hogy „jaj, Istenem, ne hagyj el engem”, ugye, az Ószövetségből, 
a Zsoltárokból. Isten nem hagy el téged, Isten benned van és benned él, ha befogadtad Jézust, 
újjászülettél, és Isten Szelleme benned van és benned lakik. Isten meghallgatja az imádat 
akkor is, ha üvöltesz, akármekkora decibellel, meg akkor is, ha csak halkan a szívedből 
suttogsz, mert Ő ott él benned. Nem süket az Ő füle, hogy meg ne hallana, és nem rövid az Ő 
keze, hogy meg ne tudna áldani. Nem a kiabálásunktól, meg a nagy zajtól meg a nagy 
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decibeltől és nagy lármától hall meg Isten bennünket, hanem ha tényleg szívből keressük Őt, 
és hit által tudjuk ezt megragadni. 

Azért kell erről beszélni, mert ezt a szellemi igazságot nekünk Isten Igéje mutatja meg, 
enélkül tudatlanok vagyunk és nem látjuk azt, ami a dolgok mögött van. Azt akarjuk 
megváltoztatni, amit látunk, de ahhoz, hogy a látható dolgok megváltozzanak, a láthatatlan 
dolgokkal kell foglalkoznunk igazából, és akkor a látható dolgok meg fognak változni. A 
tényeket a hit nem tagadja. Miről is szól a hit? A múltkor is elhangzott, hogy „a hit pedig a 
reménylett dolgok valósága, a nem látott dolgokról való meggyőződés”, nem pedig a nem 
létező dolgokról való meggyőződés. Ezt a múltkor is sokat hangsúlyoztam és még lehet, hogy 
sokszor fogjátok hallani, sokan vannak ezzel megtévesztve. Úgy gondolják, hogy előszólítunk 
valamit, ami nem létezik, és akkor, ha sokat mondjuk, majd meglesz nekünk. De ez a 
varázslás, ez nem a hit. A hit a láthatatlan valóságra, amit még nem látunk, arra támaszkodik 
és azt szólítja a fizikai valóságba. 

A gyógyulásunk megtörtént, befejezett tény, na de akkor mi van a testemmel mégis? 
Pontosan azt kell megváltoztatni, ami látható! Mi nem a tényeket tagadjuk, hanem azt 
mondjuk, hogy az Isten erejével, a Szent Szellem erejével meg tudjuk változtatni a fizikai 
valóságunkat. A hit az a kar, ami kinyúl a nem látott dolgokért. Nem a nem létezőkért, hanem 
a nem látott dolgokért, és ez óriási különbség! Nagyon sokakat arra tanítottak, hogy csak 
mondd ki, amit akarsz! Sokszor mondjad, aztán ha sokszor mondod, akkor majd talán 
meglesz neked, de nem erről szól. Természetesen a hitünket kell szólni, természetesen az 
igazságot kell szólni. Azt is írja a Biblia, hogy szóljunk a hegyhez, és a hegy elmozdul. Igen, 
ki kell mondani, de a hitünket kell kimondani, és a mi hitünk nem állhat emberi elkép-
zeléseken, a mi hitünk Isten Igéjének igazságán áll, és amit nekünk Isten megígért, az nekünk 
megvan, és azt elő is tudjuk szólítani. Tehát mi nem a nem létezőket szólítjuk elő, hanem a 
nem láthatókat, amik léteznek a szellemi valóságban. Isten volt az, aki a nem létezőket 
előszólította a szavával, a csillagokat, a földet, az eget, ehhez mi még nem kaptunk hatalmat, 
úgyhogy Isten a teremtő! A helyes dolgokat kell megvallani, helyesen kell beszélnünk! Jézus 
elmondta ennek is a titkát, hogy ami a szívedben van, azt fogod beszélni, „mert a szívnek 
teljességéből szól a száj”, nem tud senki a hite fölött beszélni, előbb-utóbb ki fog jönni, hogy 
mi van a szívében, miben is hisz valójában. 

János 14,19–20. 
19. Még egy kevés idő és a világ nem lát engem többé; de ti megláttok engem; mert én 

élek, ti is élni fogtok. 
20. Azon a napon megtudjátok majd ti, hogy én az én Atyámban vagyok, és ti énben-

nem, és én tibennetek. 
Látja-e valaki Krisztust, látja-e valaki a Szent Szellemet magában? Nem látjuk, de ettől 

függetlenül ott van. A Biblia világosan beszél, hogy a világi embereket ki irányítja. 
Bennünket hívőket, Isten Szelleme kell, hogy irányítson, az a nagyobb, aki bennünk van, mint 
az, aki a világban van. Ő általa tudunk mi győztesek lenni. Nem a saját erőnkből, nem a saját 
képességünkből, és nem a saját hústesti cselekedeteinkből, hanem a hitünk által tudjuk 
legyőzni a világot, hogy hiszünk egy olyan valóságban, egy olyan szellemi valóságban, amit 
még nem látunk. Ez nem naivizmus, nem valami agyament dolog, hanem a keresztény hívő 
embernek ez kellene, hogy legyen a mentalitása, hogy sokkal valóságosabb az, amit Isten 
mondott, mint az, amit látunk, mert amit látunk az változó, de Isten soha nem változik, az Ő 
örök. Mi az örök dolgokban és nem a múlandó dolgokban hiszünk. Tehát kik vannak a sátán 
fogságában? Nézzük az Efézusi levelet, mert az gyönyörűségesen megmagyarázza. Ki is 
írtam, Efézusi levél 2,1–3: 

Efézus 2,1–3. 
1. Titeket is megelevenített, akik holtak valátok a ti vétkeitek és bűneitek miatt, 
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2. Melyekben jártatok egykor e világ folyása szerint, a levegőbeli hatalmasság feje-
delme szerint, ama szellem szerint, mely most az engedetlenség fiaiban munkálkodik; 

3. Akik között forgolódtunk egykor mi is mindnyájan a mi testünk kívánságaiban, 
cselekedvén a testnek és a gondolatoknak akaratját, és természet szerint haragnak fiai 
valánk, mint a többiek is: 

Mit jelent ez, halottak voltunk? Hiszen élő embereknek, élő gyülekezeteknek írta. Az, hogy 
nem volt élő kapcsolatuk Istennel. A halál szó több dolgot is jelent. Jelenti a fizikai 
megsemmisülést, de jelenti az elkülönülést is. A halál szónak van egy ilyen jelentése, hogy 
elkülönül, amikor a szellem és a lélek elkülönül a testtől, akkor a test élettelenné, elkülönültté, 
halottá válik, hiszen elment belőle, elköltözött belőle az a személy, aki életet adott ennek a 
hústestnek, nincsen benne. A teremtéskor ez pontosan fordítva volt, mikor Isten 
megteremtette az embert és belehelyezte a lelket az emberbe, és attól vált élővé. A halál 
folyamatában ez visszafelé van. Miről beszél itt, milyen halálról beszél? A bűnök miatti 
halálról, ami miatt elkülönültünk, a sátán befolyására, ennek a háttérhatalomnak a befolyására 
az ember a sátán hatalma alá adta saját magát, és ezt az egész földet.  

Miről szól az egész Biblia a két borító között? Isten hogyan teremtette meg a világot, 
hogyan teremtette meg az embert, hogyan ruházta fel hatalommal, utána arról szól, hogy a 
sátán hogyan csapta be, hogyan vesztette el az ember a hatalmát. Utána arról szól, hogy a 
sátán, hogyan csapta be az embert, azután arról, hogy Jézus hogyan szerezte vissza ezt a 
hatalmat, hogyan győzte le az ördögöt, és a legvége miről szól? Arról, hogy a sátánnak mi a 
vége, hogy hogyan szabadul meg ez az egész teremtett világ a romlottságtól, Isten új eget, új 
földet teremt, mi pedig kapunk egy romolhatatlan testet. A szellemünk már most tökéletes, 
mert Isten Szellemével egyesült, Isten Szelleme lakik benne, és a folyamatnak, ennek a két 
folyamatnak az eleje és a vége között tartunk valahol, és most várjuk Jézus visszajövetelét, 
amíg megkapjuk azt az ugyanolyan megdicsőült testet, amiben most maga Jézus él. És itt is 
hatalmas becsapások vannak! A sátán ezzel is visszaél. A thessalonikabeli gyülekezetnek Pál 
apostolnak két levelet is kellett írnia, mert Jézus visszajöveteléről beszélt nekik, de néhányan 
megzavarták őket, mert azt gondolták, hogy már megtörtént az elragadtatás. Meg fog történni. 
A korai tanítványok is várták Jézus elragadtatását, de nem erre építették a teológiájukat. Jézus 
vissza fog jönni, azt nem tudjuk, hogy mikor. Várjuk Őt vissza! Vissza fog jönni, és a hívőket 
el fogja vinni és be fognak teljesülni mindazok, amiket Isten megígért.  

Tanulmányozom az Ószövetségben beteljesedett próféciákat, százával vannak, amit Isten 
megígért évszázadokkal előtte, és Isten beteljesítette, amit megígért, az mind beteljesedett. És 
ez is be fog teljesedni. 

Na, nézzük! Tehát holtak voltunk a vétkek és a bűnök miatt. Mi történt? Egy gonosztevő 
hatalma alá került az egész emberiség. Odakerült Ádám is, és mivel befolyásolta a lázadókat, 
aki fellázadt Isten ellen, a sátán azt az embert is lázítja. Mi a baj a lázadókkal? A sátán a 
büszkesége miatt föllázadt Isten ellen és mindennek ellene van, ami Istentől való, és Isten 
minden dolga ellen lázadt. Mi a baj a lázadókkal? Az, hogy másokat is lázítanak, és ez a 
probléma az ördöggel, rá akar bírni másokat is, hogy engedetlenek legyenek, hogy ellen-
szegüljenek Istennek, és gyűjtötte a csapatot maga köré. Így az angyaloknak udvarolt, ahogy 
az Ezékielben olvastuk, a 28-as fejezetben, hogy kereskedéseivel, vitte a pletykát, vitte az ő 
saját elképzelését, és lázította az angyalokat Isten ellen. Ma is ugyanezt teszi a sátán! Azok az 
emberek, akik Isten Szelleme ellen, Isten Igéje ellen vannak, azok az emberek lázadók, és 
ilyen lázadók vannak pogányok és keresztények között is. A lázadás egy sátáni dolog, egy 
sátáni természet, a lázadó ember semmilyen hatalom alá nem adja magát, erről ismered meg a 
lázadót. A lázadónak egy királya van, egy istene van, ő saját maga. Pál apostol szerint, ha 
valaki azt mondja, én engedelmeskedem Istennek, de nem engedelmeskedik a világi 
hatóságoknak, akkor Istennek sem engedelmeskedik, mert kitől van a világi hatalmasság? Írja 
az Írás, hogy Istentől! Ez a lázadónak a természete. 
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Azért beszélek erről, hogy ne hagyd magad megtéveszteni az ördögnek! A lázadása az 
ilyen, és mindnyájan lázadók voltunk és vagyunk néha most is. Lázadunk dolgok ellen, 
amikor tudjuk, hogy mi a helyes, de nem azt tesszük, akkor lázadunk, akkor lázadunk Isten 
ellen. Ez a lázadás bent van a Krisztus Testében is, és hogy ennek mi a forrása, majd hiszem, 
hogy odáig eljutok és meg fogjuk nézni. 

Efézus 2,2.  
2. Melyekben jártatok egykor e világ folyása szerint, a levegőbeli hatalmasság feje-

delme szerint, ama szellem szerint, mely most az engedetlenség fiaiban munkálkodik; 
Ki a háttérhatalma a világnak? A sátán, a sátán befolyása alatt van. Nézd meg ezeket a 

döntéseket, amiket most hoznak állami szinten, egyszerűen Isten ellen való dolgok. Betiltják a 
Bibliát, vannak már olyan országok, most, miközben én itt prédikálok, keresztények halnak 
meg, más országokban mártírhalált halnak a Jézusba vetett hitük miatt. Ki áll e mögött? A 
sátán, egy háttérbeli hatalmasság, aki rábírja az embereit arra, hogy ezeket a gonosz dolgokat 
megtegyék, ez egy sátáni befolyásoltság, a sátán azért jött, hogy öljön, lopjon, és pusztítson. 
Jézus az életet hozza, Jézus életpárti. Mit mondott Isten? Sokasodjatok, szaporodjatok és 
töltsétek be a földet. Mit mondanak a lázadók? Sokan vagyunk, ki kell irtani az embereket, 
meg kell szüntetni, ne legyen ennyi lakos! Mindig Isten ellen van, és sok ember, aki az 
elektromos pásztort, a szócsövüket használja, azoknak kimosták az agyát és sátáni befolyás 
alatt vannak. Én csak reális vagyok, persze van egy másfajta természete is az ördögnek, 
befolyásolni akar, és hogy hogyan arra mindjárt rátérünk. A lényeg az, hogy az engedetlen 
pogányok, az Isten nélkül való emberek a sátán irányítása alatt vannak. Ha tudnak róla, hogy 
istentelenek, akkor is, ha nem tudnak róla, akkor is. Teljesen mindegy, mert a Biblia ezt írja, 
és Jézus ezt mondja: az én Igém az igazság, ama szellem szerint, amely most az engedetlenség 
fiaiban munkálkodik. Ezek a lázadó emberek. Hol munkálkodik? Bennük munkálkodik egy 
gonosz szellem, egy gonosz erő. Míg Isten fiait Isten Szelleme vezérli, addig a gonoszokat a 
sátáni romlott, bukott, ördögi és bukott, ádámi természet irányítja. Valaki irányít mindig 
bennünket. Valakinek az irányítása alatt vagyunk. Valakinek az uralma alatt vagyunk és mind 
lázadók voltunk egytől egyig. Úgy mozogtunk, ahogy rángatták a zsinórt, mint a 
bábszínházban.  Bizony ma is van háttérhatalom és azok mögött álló szellemi erők, ahogy 
Tírus királya mögött, ott egy személyről volt szó, egy királyról és mégis egy sátáni erő 
mozgatta. Világosan írja a Biblia.  

Aztán olvassuk az Ésaiásban, például beszél Círusról, akit Messiásként említ, szabadí-
tóként. Isten embere volt. Aztán ő is túltolta a biciklit egy kicsit és ő is ugyanúgy sátáni 
befolyás alá került. Tehát láttunk ilyen dolgokat az Ószövetségben.  

Jéhut is Isten fölkente arra, hogy a gonosz Omri házát egyszerűen megsemmisítse általa. Ő 
szintén már hozzátette a sajátját is, engedetlen lett Istenek. Rengeteg példát hozhatnánk föl a 
Bibliából. Mindannyian lázadók voltunk.  

Efézus 2,3–6. 
3. Akik között forgolódtunk egykor mi is mindnyájan a mi testünk kívánságaiban, 

cselekedvén a testnek és a gondolatoknak akaratját, és természet szerint haragnak fiai 
valánk, mint a többiek is: 

A testünk nincs megváltva. Ezt az egy dolgot ne felejtsd el! Azazhogy Jézus kifizette a 
gyógyulásunkért az árat, kifizette azért is az árat, hogy majd egy romolhatatlan testet kapjunk 
e helyett a romlandó test helyett, de ez nem jön valóságba, amíg a sátán ideje le nem jár.  

Cselekedvén a testnek és a gondolatnak akaratját. Ezt teszi ma az önálló ember, az Isten 
nélkül való ember, aki nem a Szent Szellem vezetésére figyel, nem Isten vezetésére, hanem a 
saját kívánságai szerint jár. Márpedig mindegyikünknek vannak istentelen kívánságai. A 
Biblia azt mondja, hogy ennek álljunk ellen, és a Szellem erejével tudjuk legyőzni. Mert 
egyszerűen Isten Szelleme nélkül nem tudunk megállni. Isten azért adta a Szellemét, hogy az 
Ő erejével el tudjuk végezni azt, amit a mi erőfeszítésünkből nem tudunk megtenni. Amikor 
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keresztények kihagyják a Szent Szellemet az életükből és arról beszélnek, meg arról tanítják 
az embereket, hogy hogyan tudnak megváltozni Isten Szelleme nélkül, az egy elfecsérelt idő, 
hústesti erőlködés és nem visz sehova bennünket.  

Erkölcsi tanításokat ad a világ is. Nagyon jó erkölcsi tanításaik voltak a görögöknek is és 
más kultúrákban is vannak ilyenek, de az nem képes arra, hogy megváltoztassa az embert. Aki 
képes megváltoztatni bennünket, az Isten Szelleme, és Ő az, aki erőt ad ahhoz, hogy Isten 
útján tudjunk járni, az Isten Szelleme. Az Ő ereje nélkül egyedül vagyunk, halottak vagyunk, 
nem tudunk megállni, és önmagunktól még jók sem tudunk lenni. A Filippi 1,6 azt mondja, 
hogy aki elkezdte bennünk a jó munkát, be is fogja végezni a Krisztus Jézusnak napjáig. Ki 
kezdte el bennünk a jó munkát? Isten végezte el, amikor újjászülettünk.  

Sokan azt tanítják, hogy előbb majd meg kell térni, jól kell viselkedni, ki kell érdemelni az 
üdvösséget, és ha valaki elég jól viselkedik, akkor talán majd újjászülethet, ha Isten őt 
elfogadja. Ez megint egy sátáni, ördögi tanítás, mert az ember nem tud önmagától olyan jó 
lenni, hogy Isten elfogadja. Pontosan az az örömhír, a jó hír, hogy Isten úgy fogad el 
bennünket, ahogy vagyunk! Még bűnösek voltunk, amikor a Krisztus értünk meghalt. Isten 
pontosan tudta, hogy nem tudjuk magunkat jobbá tenni, nem tudjuk magunkat megváltoztatni, 
hanem ehhez isteni befolyás kell, ehhez isteni erő kell és ehhez az embert meg kell váltani. A 
Krisztus keresztjét hiábavalóvá tesszük akkor, ha a saját cselekedeteinkben bízunk. Lassan 
meg kell halni önmagunknak és át kell adni a teret Isten Szellemének.  

Azt mondja az Ige, hogy még a gondolatainkban is lázadók voltunk. Hol kezdődik a 
lázadás? A gondolatokban kezdődik. Azt mondja Pál, hogy foglyul ejtek minden gondolatot, 
amely az Isten ismerete ellen emeltetett. Tehát még a gondolataink is. A sátán hozza a 
gondolatot, vagy jönnek az embernek a gondolatai. Minden egy gondolattal kezdődik szinte, 
és akkor vagy elengeded azt a gondolatot, vagy elkezded táplálni. Így jön a harag, így jön a 
sértődés, így tudnak felszínre jönni a hústesti cselekedetek. Ilyenkor az ember a saját testi 
befolyása alatt van és a sátán ebben támogatni fogja a hústesti keresztényt is, nem csak a 
pogányokat. Majd erre mindjárt nézünk példát a Bibliában.  Olyan gyönyörű ez a levél, hogy 
itt elidőzhetnénk akár az alkalom végéig:  

4. De az Isten gazdag lévén irgalmasságban, az Ő nagy szerelméből, mellyel minket 
szeretett 

Tehát nem a mi jóságunk miatt, nem a mi nagyszerűségünk miatt, nem azért, hogy milyen 
családba születtél vagy a föld melyik részén. Egyetlen oka van, hogy mi Istennel lehettünk 
közösségben és kapcsolatban az, hogy Ő minket szeretett. Ez az egyetlen, az Ő jósága. Más 
kérdés az, hogy Isten jóságára ki miként reagál és ki hogyan fogadja el vagy utasítja vissza. 

5. Minket, kik meg voltunk halva a vétkek miatt, megelevenített együtt a Krisztussal, 
kegyelemből tartattatok meg! 

És itt a 2,6 ez a csodálatos, ez már egy beteljesedett dolog.  
6. És vele együtt feltámasztott és vele együtt ültetett a mennyekben, Krisztus Jézus-

ban: 
Ez nem majd egyszer meg fog történni. Mikor azért könyörögnek keresztények, hogy 

Uram, bocsáss meg nekem, Uram, ezt tedd velem, azt tedd velem, vigyél be a Te országodba, 
hadd, hogy bemenjek oda! – már kétezer évvel ezelőtt Krisztus bevitt téged oda, csak az 
elmédet meg kellene újítani Isten Igéjével, tudni kellene az identitásodat, hogy te krisztusi 
ember vagy. Jézus nem ezután fog majd téged megváltani, nem ezután fog bevinni Isten 
országába, te már most Isten országának az állampolgára vagy!  

Mit mondott Jézus a Lukács 17-ben, amikor a farizeusok megkérdezték, hogy mikor jön el 
az Isten országa? Jézus elmondta, hogy az nem szemmel láthatólag jön el. Nem azt mondják, 
hogy itt van, vagy amott van, mert az Isten királyi hatalma tibennetek van. Isten királyi 
hatalma van benned, nem a királyság! Megnéztem az eredeti görögöt ott Isten királyi hatalma 
van pontosan írva. Az Isten királyi hatalma van bennünk. Ki által van? Egy láthatatlan 



Krisztus Szeretete Egyház, XX. Budapest, Pesterzsébet, Török Flóris u. 76. – www.ksze.org 
 

 8 

hatalom, a Szent Szellem által, aki által képesek vagyunk fölforgatni az egész világot, 
képesek vagyunk legyőzni az egész világot. Tizenkét tanulatlan, tudatlan halászember és az a 
százhúsz tanítvány, amikor betöltekeztek Szent Szellemmel, hatására ma az egész világon 
hirdetik a Krisztust. Nézzétek meg, hogy hány kultúra tűnt el, hány ilyen izmus, olyan izmus, 
amolyan izmus tűnt el. Nagyon tetszett, akik ott voltatok tegnap az Ez az a napon, ti 
hallottátok Szabó Dani bácsit, hogy hozta a Sztálin szobor egy darabját. Hallottam őt már 
huszonöt évvel ezelőtt, volt egy parlamenti imakörünk, ott is bátran hirdette a Krisztust, 
többek megbotránkozására. Akkor még nem volt annyira karizmatikus a kereszténység, mint 
most, és bizony többen megbotránkoztak.  

Tehát hozta a Sztálin szobor darabját, ha jól emlékszem, azt mondta Sztálin, meg a Rákosi, 
hogy enyém az ország, a hatalom és a dicsőség. De látjátok, hogy mi lett belőle? Egy kődarab, 
semmivé lett! Sok uralkodót, sok császárt láthattunk a múltban, akik úgy gondolták, hogy az 
övék a hatalom. De nem, a hatalom az Istené! Enyém az ország, a hatalom és a dicsőség.  A 
Máté 28-ban azt mondja Jézus: 

Máté 28,18–20.    
18. És hozzájuk menvén Jézus, szóla nékik, mondván: Nékem adatott minden hata-

lom mennyen és földön. 
19. Elmenvén azért, tegyetek tanítványokká minden népeket, megkeresztelvén őket az 

Atyának, a Fiúnak és a Szent Szellemnek nevében, 
20. Tanítván őket, hogy megtartsák mindazt, amit én parancsoltam néktek: és ímé, én 

tiveletek vagyok minden napon a világ végezetéig. Ámen! 
Hogy megtartsátok mindazt, amit parancsoltam nektek. Tehát Isten vezetni akar 

bennünket. Nagyon sok keresztény él önálló életet, lázadó életet. Nekem nem kell az Istentől 
küldött vezető, pásztor, szolgáló, én majd egyedül megvalósítom saját magam! Ebben majd a 
sátán támogatni fog, az biztos. Amikor az én, az én, akkor a sátán ebben mindig támogatni 
fog. Hogy beszélt az Ezékiel 28-ban? Én majd fölébe hágok a Magasságosnak. Én majd! Ez 
mindig az énről szól. Én majd megmutatom. A mi szolgálatunk Jézusról szól, mi azt mutatjuk 
meg, amit Jézus tett. Nem embereket, nem személyeket magasztal föl, nem egyéni 
királyságokat épít, ez nem Isten Szellemétől van. Vannak harminc éve keresztények, akik nem 
tudnak különbséget tenni és úgy gondolják, hogy rendben van, hogy lázadunk. Minden, amit 
nem úgy teszünk, beleértve engem is, mindenkit ebben a teremben és mindenkit ezen a 
világon, az lázad Isten ellen, tudva, tudatlanul, akarva, akaratlanul.  

Isten leírta az Igéjét, megadta az útmutatását, és nem akar erőszakosan uralkodni rajtunk, 
hanem vezetni akar bennünket. A sátán az, aki uralkodni akar. Keresztény mondta: Mert az 
ördög arra kényszerített engem! Itt hagyd abba, a többire nem is vagyok kíváncsi. Ha téged az 
ördög kényszeríteni tud, akkor nem állsz a helyeden. Az ördög le van győzve! Az ördög azt 
tudja megtenni az életedben, amit te, vagy én, vagy bárki megenged neki. Ki az, aki benned 
van? Az a Nagyobb van benned. Nem azt mondja az Írás, hogy álljatok ellene az ördögnek és 
fussatok el előle, hanem álljatok ellene az ördögnek és elfut tőletek. Ha Isten azt mondja, 
hogy ellene tudsz állni az ördögnek, akkor ne hazudozz, hogy téged az ördög mire 
kényszerített! Ez egy hazugság, egy az egyben.  

Meg kell újítani az elménket Isten Igéjével! Téged az ördög arra kényszerít, amire hagyod, 
hogy kényszerítsen. Engem is és bárki mást is. Mögöttünk egy olyan hatalom áll, aki legyőzte 
a világot. Ennek a trónbitorlónak percei vannak, ha nézzük az egész üdvtörténetet, akkor 
másodpercei vannak, mert lejár az ideje. Nem a nyúl viszi a puskát, a vadász meg lapul. Igaz? 
Hogy néz ez ki? Jézus elszaladt az ördög elől? Kiküldte a tanítványait, hogy menjetek ki, de 
ha találkoztok az ördöggel, akkor szaladjatok el előle, mert az ördög nagyon erős! Ezeket 
lehet hallani prédikációban. Úgy beszélnek Jézusról, mintha Ő győzetett volna le a kereszten 
és nem a sátán. Ez mégis csak döbbenetes, elég diszlexiás gondolkozás. A lényeg az, hogy 
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együtt föltámasztott és együtt ültetett a mennyekben a Krisztus Jézusban. Hol ülsz te? Jézus 
hol ül? A hatalom helyén.  Te hova ültettél? Vele együtt oda ültettél.  

Tudom, most itt ülsz a széken. Hát miről beszélsz, pásztor? Itt ülök, nem a mennyben! 
Igen, testileg itt vagy, mert te vagy a Krisztus Teste és a Test az itt van lenn, de a Fej az ott 
van fönt és mi össze vagyunk kapcsolva, egyek vagyunk Őbenne abban a láthatatlan 
birodalomban, amit nem látsz. Erre mutat rá az Ige.  

Azért beszélek erről és valószínűleg nem utoljára, mert ahogy elkezdtem tanulmányozni, 
egyre több minden jött elő. Tehát sok gyülekezetbe járnak még mindig lázadók. A pogányok 
egyértelműen lázadók, és aki nem jár gyülekezetbe, az is lázadó. Tudja az Írásokat, ne 
maradjatok el az egybegyülekezéstől, de nem tette be már a lábát egy gyülekezetbe több éve.  

Kell egy elkötelezettségnek lenni és oda kell szánni a testünket. A hústestünk elég lusta 
ahhoz, hogy ne akarjon megtenni dolgokat. Én tudom ezt az enyémről, nem tudom, hogy ti 
hogy vagytok a tiétekkel. Bizony néha nagyon kemény erőfeszítés az, amikor rábírja az ember 
valamire a testét, amit nem szívesen tesz meg. Például nem szívesen böjtöl. Igaz? Elkezd 
visítani a gyomra azonnal. Nem tudom, ki próbált már fogyókúrázni, vagy ki fogyókúrázott 
már. Mikor a teste elkezd visítani, vannak dolgok, amiket nem szeret megtenni. De azt 
mondja Pál, hogy megfeszítem a testemet és szolgává teszem. Kinek kell ezt megtenni? 
Nekem. Ki által? A saját erőm által? Hát kell hozzá a saját elhatározásom is, de Isten 
Szelleme által képes vagyok megtenni mindent, amit Isten mondott, hogy meg tudom tenni.  

Ha valaki az ellenkezőjét állítja, akkor valaki nem mond igazat, vagy a Biblia, vagy aki azt 
állítja. Én pedig a Bibliának hiszek, Isten szavának hiszek. Ha a hívő nem veti alá magát a 
Krisztusnak, akkor lázadó. Nem kárhoztatni akarok ma senkit, de vannak dolgok, amiket 
egyértelműen ki kell mondani és ez vonatkozik mindegyikünkre.  

Az Ige nem ellenünk szól, hanem az Ige értünk van. Nagyon-nagyon sok lázadó testvérünk 
van. A következő a kérdésem, hogy lehet-e például egy keresztény Isten befolyása és a 
gonosz befolyása alatt is? Erre nézzünk egy nagyon jó példát, mégpedig a Máté 
evangéliumából, a nagyon jól ismert 16-os részből. Odalapozom a Bibliámat. A Máté 16-ban 
találjuk meg az ominózus beszélgetést Péterrel. Péter apostol Jézus tanítványa. Jézus egy 
egyszerű kérdést tett föl a tanítványainak, hogy kinek mondanak engem az emberek? Egyik 
azt mondta, hogy ez, a másik azt mondta, hogy az, a harmadik amaz. És akkor jött a nagy 
kérdés: De ti kinek mondatok engem? Ez a ti, ez az Isten népe, ezek a keresztények. Azt 
mondja Péter, hogy Te vagy a Krisztus, az élő Isten Fia. Mit felelt Jézus, hogy honnan jött ez 
a válasz? A 17-es vers.  

Máté 16,17. 
17. És felelvén Jézus, monda néki: Áldott vagy Simon, Jónának fia, mert nem test és 

vér jelentette ezt meg néked, hanem az én mennyei Atyám. 
Honnan jött ez a befolyás? Honnan jött ez a kijelentés? Isten Szellemétől. Most nem 

olvasom tovább, nézzük a 21-es verstől. Jézus elkezdte kijelenteni azt, hogy Őneki 
kereszthalált kell halnia. Hiszen ez van megírva, hogy a Messiásnak meg kell halnia. Nézd 
meg, hogy ugyanaz a személy, nem tudjuk, mennyi időn belül, de egy fejezetben van leírva, 
mit mond:  

Máté 16,22–23. 
22. És Péter előfogván Őt, kezdé feddeni, mondván: Kedvezz magadnak, oh, Uram! 

Nem eshetik meg ez teveled. 
Elkezdte megfeddni Jézust, hogy miket beszél. Azt mondja: Kedvezz magadnak, oh, 

Uram! Azt mondja, hogy Uram, hát magadra gondolj! Te ne gondolj senki másra! Látjátok ezt 
a hústesti természetet a tanítványokban is, hogy ugyanolyan hús-vér emberek voltak, mint 
bármelyikünk. Ma ábrázolják képeken őket olyan szenteknek, hogy az csak csuda, de hidd el, 
hogy ugyanolyan testiek voltak, mint te meg én és ugyanolyan egyszerűek voltak, mint te meg 
én. Ráadásul ők még akkor azt nem tudták, amit mi ma tudunk. Kedvezz magadnak, oh, 
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Uram! Uram te ne törődj senkivel, te csak magaddal törődj! Hogyhogy te meghalsz? Vigyázz 
már magadra! Nem eshetik ez meg teveled! – mondja Péter.  

23. Ő pedig megfordulván, monda Péternek: Távozz tőlem sátán; botránykő vagy 
számomra; mert nem gondolsz az Isten dolgaira, hanem az emberi dolgokra. 

Ugyanaz a személy egyszer megnyitotta magát Istennek, kapott Istentől kijelentést, utána 
ugyanaz a szent Péter megnyitotta magát az ördögnek is. Látjátok, hogy igenis kell erről 
beszélni, mert a mi ellenségünk nem Isten, hanem a gonosz. Tehát van egy háttérhatalom, van 
egy természetfölötti erő, aki mozgatja a világot, illetve nem egy, hanem kettő.  

Isten Szellem, a sátán is szellemi lény, embereket fog használni. Ki kit tud befolyásolni? 
Ki kinek a befolyása alá adja saját magát?  Ezt ki dönti el? Ezt én döntöm el. Ezt minden 
ember saját maga dönti el. Isten senkit nem kényszerít arra, hogy Őt elfogadják. Őt bárki 
szabad akaratából elutasíthatja, sőt saját szabad akaratából mehet a gonosztevő gyilkos 
hatalma alá, ez az ő döntése, és mehet az örök kárhozatra a gazdájával együtt, ha így dönt.  

Miért nem üdvözít Isten mindenkit? Föltették már nekem ezt a kérdést: Ha Isten annyira jó, 
akkor miért nem üdvözít mindenkit? Mert Isten odaadta a szabad akaratot, a szabad döntés 
jogát minden embernek, és Ő nem változtatja meg a szavát. Ha Isten ezt neked adta, akkor az 
a tiéd és a felelősség is a tiéd. Megkérdezték a múltkor tőlem, hogy ha mi szabad akaratot 
kaptunk, akkor ez nem Isten felelőssége? Isten magára vállalta a felelősséget az ember helyett 
is, mert végül is Ő váltotta meg. De Isten akkor sem lépi át a mi szabad akaratunkat. Ez 
nagyon fontos! Ma beszélünk a szekularizációról, mert sajnos ez a folyamat bekerült az 
egyházba. Ez egy idegen szó, kiírtam, ti is megnézhetitek. Azt mondja, hogy a természet-
felettibe vetett hit eltűnésével az emberek szakítanak a hitbéli elgondolásaikkal és gyakor-
lataikkal. Hányan szakítottak a Bibliában leírt igazságokkal? „Ma már nekünk nem szükséges 
a Szent Szellem munkája. Ma már nem szükséges a prófécia. Ma már nem szükségesek a 
Szent Szellem ajándékai, mert mi már egy modern korban élünk.” Kidobták Isten Szellemét 
az Egyházból. Ha Isten Szelleme ki lesz dobva onnan, akkor valaki a helyébe fog kerülni, 
vagy az én, vagy pedig leginkább ilyenkor a gonosz befolyás. Ezért tudja így megtépázni az 
Egyházat a sátán, mert a Szent Szellem nélkül a saját erőfeszítéséből, meg a tradícióiból, meg 
a hagyományaival akar befolyást gyakorolni.  

De hát ez nem fog működni, mert a sátán egy szellemi lény. Ha a természetfeletti eltűnik 
az egyházakból, akkor egy másik sunyi természetfeletti fogja betenni a lábát, aki zűrzavart fog 
okozni. A háttérben fog maradnia, az összes zűrzavar mögött és viszályokat fog szítani.  

Tágabb értelemben a szekularizációnak a hatása, ugye arról beszélnek, amikor az Egyház 
társadalomra gyakorolt hatása csökken vagy megszűnik. A világ gyakorol ma sajnos hatást az 
egyházra és nem fordítva. Jézus miért küldött ki bennünket? Hogy tanítván, amiket én 
parancsoltam nektek. Nekünk üzenetünk van a világnak, és nem a világ üzenetét fogadjuk be 
az Egyházba. Igen, benne élünk ebben a világban és amilyen közegben vagyunk, ugye föl-
vesszük annak a hőmérsékletét. Most egy szekularizált világban élünk, ahol istentelen dön-
tések születnek, istentelen szokások, istentelen hagyományok, és olyan természetesen beke-
rülnek ezek Isten népe közé, hogy észre sem vesszük, hogy eltértünk az útiránytól.  

Igen, vissza kell térni, mert Isten egy természetfeletti Isten, akit mi szolgálunk, mindegy, 
hogy mit mond erre a világ, mindegy, hogy mit mond erre a tudomány. Istent nem nagyon 
érdekli a tudomány, hiszen Ő adta azt is és Isten fölötte van a tudománynak, még a 
gravitációnak is. Jézus tudott járni a vízen. A négynapos halottat föl tudta támasztani. Nem 
hiszem, hogy Jézus elolvasta valamelyik professzornak a biológiai könyvét, hogy mit mond a 
halál folyamatáról a biológiai könyv. Persze itt élünk ebben a fizikai világban, de Isten fölötte 
van mindezeknek. Igen, működnek a fizikai dolgok természetesen, tehát most nem azt akarom 
mondani, hogy a fizikait el kell vetni, egyáltalán nem kell elvetni, viszont bölcsességet kell 
kérni Istentő!  
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Mit akart a sátán Jézussal? A Lukács 4-ben olvassuk, pontosabban még előtte, most nem 
lapozok oda, hogy megkísértette a sátán abban a pillanatban, hogy rászállt Isten Szelleme. Mi 
volt a célja? Az, hogy őt imádja. Azt mondta, hogy Jézus, ne vedd figyelembe a természetes 
dolgokat – ez nem azt jelenti, hogy a természetes dolgokat figyelmen kívül hagyja –, ugorj le 
a templom tetejéről! – és idézett neki egy Igét a 91-es zsoltárból. Mert az Úr az angyalainak 
parancsolt felőled, hogy kézen hordozzanak téged. Jézus világos választ adott, hogy ne 
kísértsd a te Uradat, Istenedet, az is meg van írva. Tehát nem azt jelenti, hogy a természetes 
dolgokat nem kell figyelembe venni, hiszen a természetes világban élünk és igenis kell 
foglalkozni természetes síkon is magunkkal. Ezzel nem azt szerettem volna mondani, hogy a 
természetes dolgokat ne vegyük figyelembe, hiszen mi egy természetes világban és egy 
természetes testben élünk. Ha a testedet nem megfelelően kezeled, akkor tönkre fog menni. 
Vagy ha valaki ejtőernyő nélkül kiugrik a repülőgépből, mert ő úgy gondolja, hogy nagyon 
szellemi, akkor meg fog halni. Ennyi. Az lett a földi életének az utolsó napja és ez az ő 
döntése volt.  

Tehát igenis a természetes világ létezik. De miről beszélek én? Van egy háttérhatalom, 
amivel tudjuk befolyásolni, amivel kell, hogy befolyásoljuk ezt a természetes világot, és Ő ott 
van bennünk.  

A másik, amit nagyon gyakran emlegetnek, az aposztázia, a hitehagyás, amikor egy 
keresztény elhagyja a hitét. Az Efézusi levél a 4. fejezetében, ezt majd egy másik alkalommal 
megnézzük, mert túl hosszú, a 15–32. versig pontosan erről szól, hogy ne hagyjunk helyet az 
ördögnek.  

Efézus 4,27. 
27. Az ördögnek pedig ne adjatok helyet. 
Ki dönti el ismételten, hogy milyen befolyás alatt vagy? Akinek te megnyitod magad. 

Akinek én megnyitom magam. Akinek én hatalmat adok, hogy munkálkodjon az életemben. 
Ki dönti ezt el? Sokan azt mondják, hogy hát ez ellen nem tehettünk semmit, mert az 
ördögnek akkora ereje van, hogy ezt teszi, meg azt teszi, meg amazt teszi! Ez egy szemen-
szedett hazugság! Ez a szekularizációnak a része. Ezek a modern liberális tanítások, amik 
bekerültek az egyházba, de ez nem a Szentírás, és ez nem Isten Igéje. Pontosan a Krisztus 
Testét arra hívta el Jézus, hogy Ő befolyásoljon minket, Ő adja ahhoz az erőt, hogy el tudjuk 
végezni mindazt, amivel Isten megbízott bennünket.  

Tehát a sátánról már volt szó, hogy a bukásának az oka a büszkeség volt. Az emberben is 
sajnos van büszkeség és ez a büszkeség a sátán irányítása alá viszi az embereket. A 
Példabeszédek 4,23-at néztem és írtam ki magamnak. 

Példabeszédek 4,23. 
23. Minden féltett dolognál jobban őrizd meg szívedet, mert abból indul ki minden 

élet. 
Mindennek a gyökere a lázadás. A lázadás és a büszkeség a gyökér, és ez hordozza az 

ágakat.  
A büszkeségük miatt az emberek képesek hazudni, képesek lopni, csalni. Mi a célja a sátán 

lázadásának? Az, hogy uralkodjon az egész emberi faj felett. Ez volt a célja! Az Efézus 6-ban 
írja az Ige, hogy a mi tusakodásunk a fejedelemségek és e világ világbírói ellen vannak. A 
világon akar uralkodni! Azt akarja, hogy imádják! Jézus megkísértése is pontosan erről szólt, 
ha leborulsz előttem és engem imádsz, akkor neked adom mindazt a hatalmat, ami nekem 
adatott. Jézus válaszolt: Meg van írva, hogy a te Uradat, Istenedet imádd, és csak neki 
szolgálj! Ugyanez a helyzet velünk is. Ez mind a mai napig így van, és amikor lázadunk Isten 
ellen, akkor mi is lázadók vagyunk, és egy ellenséges befolyás alá adtuk magunkat. Miért tette 
mindezt a sátán? A büszkesége miatt, mert igényt tartott az Istennel való egyenlőségre. Nem 
adja fel a reményt azóta sem, pedig tudja, hogy elbukja. A végcél az, hogy az egész emberi faj 
őt imádja. Majd látjuk az elragadtatás után, amikor nem lesznek itt Isten szentjei, akkor az 
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egész világot be fogja csapni, még a zsidóságot is, addig, amíg föl nem nyílik a szemük és 
meg nem látják, hogy ki ő valójában. Az, akiről Dániel, Ezékiel és az összes többi próféta 
prófétált már az Ószövetségben. Pontosan meg fogják látni, hogy kicsoda ő. Mindenféle-
képpen hatalmat akar. Azok a háttérhatalmak, akik munkálkodnak ma is világi emberek 
mögött, azok is hatalmat akarnak. Hatalmat és befolyást akarnak! Ez a sátáni természet. E 
világ ura, ahogy Jézus mondta, a sátán. Ezért történnek a világban olyasmik, amiket látunk, 
mert vannak olyan istentelen döntések, amik állandóan fenyegetik az egész világot, fenyegetik 
a népet. Fenyegetik a hiánnyal, fenyegetnek, hogy éhen fogsz halni, mert nem lesz gabona, 
nem lesz mivel fűtened. Nem vitt el Isten semmit a földről, amióta megteremtette. Mi az, ami 
nincs most ezen a földön, ami egy évvel ezelőtt volt? Akkor miért van itt hiány? Hogy is van 
ez? Úgy van, hogy vannak alkalmatlan emberek, akik sátáni befolyás alatt állnak, és azon 
munkálkodnak, hogy az embereket félelemben tartsák, manipulálják és befolyásolják. Mi a 
végcél? Az irányítás. Mert a sátán is irányítani akar. Ehhez használja ezeket az eszközöket. Az 
engedetlenség olyan, mint a varázslás bűne. 

1Sámuel 15,23. 
23. Mert, mint a varázslásnak bűne, olyan az engedetlenség; és bálványozás és bál-

ványimádás az ellenszegülés. Mivel te megvetetted az Úrnak beszédét, Ő is megvetett 
téged, hogy ne légy király. 

Így bukott el Saul, az első király, mert egyszerűen lázadó volt. A lázadás és a varázslás 
nem állnak messze egymástól. Amikor valaki lázadó, az egyúttal varázsló is. Majd mindjárt 
elmagyarázom, hogy miért. Az Apostolok cselekedetei 8,9-ben olvassuk a Simon varázslót, 
aki ördögi erőknek, ördögi hatalomnak nyitotta meg magát és elámította az embereket, akik 
nagyon nagyra tartották őt. Hány boszorkánydoktor van, például, az afrikai világban és 
sokfelé, akik uralják az embereket. Ez mind a varázslás és a lázadás, amik együtt járnak. Saul 
is lázadó lett. A lázadás a varázslás ikertestvére. A lázadás elutasítja Isten hatalmát. De egy 
dolgot tudni kell mindenkinek, hogy sokáig nem élhet hatalom nélkül, valamilyen befolyás 
alá előbb-utóbb kerülni fog. Ha nincs jogos hatalmad, akkor az egy jogtalan hatalommal lesz 
helyettesítve. Azt látjuk, hogy ha valaki lázad, akkor másokat is elkezd lázítani. Itt már belép 
a varázslás. Már belép a gonosz erő hatása. A gyülekezetet kívülről nem lehet szétszedni, csak 
belülről. Belülről megtalálja az ördög a lázadó embereket, akik elkezdenek lázadást szítani 
Isten ellen. Nem tudják az emberek megkülönböztetni a pásztort meg a farkast.  

Kint voltunk Erdélyben, ott rengeteg nyáj van, megkérdeztük a pásztort, hogy hogyan 
működik a farkas. A farkas mindig azt csinálja, hogy lekerít a nyájból egy kis részt, de csak 
egy kicsit, mert azzal el tud bánni. Amíg egyben van a nyáj, addig nem bántja. Arra figyel, 
amelyek elkóboroltak, azokat le tudja szakítani a nyájtól, lekeríti és széttépi őket. Ugyanezt 
teszi az ördög, nem véletlenül van ez a hasonlat a Bibliában. A pásztor nem széttereli, nem 
szakadást szít, hanem összetereli a nyájat. Innen lehet megismerni. Ehhez nem kell 
professzornak lenni, elég, ha elolvasod a Bibliádat. Vannak emberek, akik ezt nem ismerik 
föl, hogy ezek lázadó, sátáni befolyásoltság alatt lévő emberek, akik lázítanak Isten ellen, 
Isten népe ellen, Isten rendszere ellen.  

Az Apostolok cselekedeteit tanulmányozom már vagy fél éve, de lehet, hogy még több is. 
Azt látom ott is, hogy Pál apostol üldözte az egyházat, amíg Saulus volt. Amikor megtért, 
találkozott Krisztussal, akkor elment először Damaszkuszba és ott hirdette a Krisztust, akit 
eddig üldözött. De aztán Damaszkuszban odáig jutott a helyzet, hogy meg akarták őt kövezni, 
leengedték a várfalon. Pál apostol hova ment? Azt mondta volna, hogy én találkoztam 
Jézussal, én nyitok egy hatalmas szolgálatot, engem nem érdekel senki és semmi, mert én 
vagyok a nagy Pál apostol? Tanuljunk már egy kicsit Páltól! Elment Jeruzsálembe a 
tanítványokhoz, az apostolokhoz. Jeruzsálem volt akkor a keresztények központja. De ott nem 
fogadták be. Volt egy kulcsszereplő, Barnabás, akinek az ajánlására befogadták maguk közé a 
tanítványok. Látjátok, hogy a közösséget kereste, az egységet kereste. Mert Isten elrendelt egy 
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rendet az ószövetségben is, meg az újszövetségben is. Akik ezt nem veszik tudomásul, azok 
lázadók. Azt hirdetik ma, hogy nem kell gyülekezet, nem kell gyülekezetbe járni, nem kell 
pásztor, majd mi egyedül megmutatjuk. Igazi sátáni, ördögi, lázadó természet. Lehet bárki 
engedetlen, én mindenesetre szeretnék Isten Igéjének engedelmeskedni.  

A lázadókkal az a baj, hogy másokat is lázítanak.  Itt is voltak lázadók, de elküldtük őket.  
Nem akarunk közösséget velük, mert téged is lázítanak. Mi nem lázítunk senki ellen, de a 
lázadók menjenek a saját útjukra. Tudjuk, hogy mi van a lázadókkal, a Bibliában rengeteg 
példát olvasunk. Azok a drága testvéreink, akiket megtévesztett az ördög, becsapott, egy 
sátáni, gonosz ördögi befolyás alá kerültek. Ráadásul azt hiszik, hogy a Szent Szellemtől 
hallottak. Ilyet nem hallasz a Szent Szellemtől, hogy szaggasd szét a gyülekezetet. Ezzel nem 
csak nekünk kell szembenézni, hanem másoknak is.  

Nemrég voltunk egy helyen és megkérdezték, hogy hol van a szeretet? Az ördög kedvenc 
vesszőparipája, hogy hol van a szeretet.  Mit mondott Jézus a szeretetről? Mi az első paran-
csolat? Szeresd a te Uradat, Istenedet és csak neki szolgálj! Utána jön a második, hogy 
szeresd felebarátodat, mint tenmagadat. Első az, hogy engedelmeskedünk Isten Igéjének és 
azt tesszük, amit Isten mondott. Hol a megbocsátás? – kérdezték tőlem. Mondtam, hogy én 
nem haragszom senkire. Egyedül az ördögre, mert ő az én ellenségem és nem az emberek. 
Mikor kell megbocsátani? Mit mondott Jézus? Ha valaki megtér. Olvasd el, le van írva az 
Igében. A Máté 18-ban találod meg. De a Bibliában nagyon sok helyen van a megbocsátásról 
szó.  

Ez mind a sátáni befolyás. Ha az embernek nincs jogos hatalma, márpedig nincs erre a 
Szent Szellemtől senkinek jogos felhatalmazása, akkor azt illegális hatalommal fogja 
helyettesíteni. Be fog lépni a zűrzavar, kár és pusztulás fogja érni ezeket a drága szenteket. Ne 
nekem higgy, hidd el a Bibliának! Nem azért beszélek erről, mert bárkit manipulálni akarok, 
hanem pontosan azt szeretném elmondani, ami a Bibliában van leírva. Ha jogtalan hatalmad 
van, azt támogatni kell jogtalan erővel. Ez a jogtalan erő a varázslás ereje. Az engedetlenek és 
a lázadók egyben varázslók is. Ha van bölcsességed, akkor nem követed a lázadókat és a 
varázslókat.  

Mi lenne az Istentől indított cél? Le kell csitítani. Nyugodj le, imádkozzál! A lázadó 
mindig lázít. Minden hatalom ellen lázít. A lázadó elutasít minden hatalmat. Elutasítja a világi 
hatalmat, a krisztusi hatalmat és elutasítja Jézust is ezzel, de nem is tudja, mert elvakította a 
gyűlölet, az öntömjénezés, a saját neve dicsőségének szerzése, és sok mindennel lehet 
helyettesíteni dolgokat. Vannak, akik keresnek most is alattvalókat. Mi Jézusnak keresünk 
alattvalókat úgy, hogy önként vessék alá magunkat. Nagyon fontos dolgok ezek! Nézzük a 
Róma 13,2-t. 

Róma 13,2. 
2. Azért, aki ellene támad a hatalmasságnak, az Isten rendelésének támad ellene, akik 

pedig ellene támadnak, önmaguknak ítéletet szereznek. 
A hatalmasságnak! Tetszik, vagy nem teszik, be kell tartani a világi törvényeket, amik azért 

vannak, hogy valami rend legyen ebben a világban. Isten nem a káosz Istene, hanem a rend 
Istene, bár a világon ez nem mindig látszik, de Ő akkor is a rend Istene. Gondolj bele, mi 
történne, ha mindenki úgy közlekedne az utcán, ahogy akarna! Például, most olyan kedvem 
van, hogy nem adok elsőbbséget a biciklisnek. Kell valamilyen rendnek lennie. Világosan 
elmondja, hogy a hatalmasságok a jó dicséretére vannak és a gonoszok megbüntetésére. Ha 
mindenki azt tenne, amit akar, akkor az a sok sátántól vezérelt ember miket művelne ebben a 
világban? Nézzétek meg, ahol káosz van, ahol nincsen rend, például, ahol most háború van és 
nincs semmilyen hatalom. Borzalmas dolgok folynak ott! Az erőszaktól kezdve a tolvajlás, a 
lopás, a gyilkosság, az emberkínzás, minden ilyen lenne, ha nem lenne hatalom. Istentől van a 
hatalom. Nem lázadunk még a kormány ellen sem, még akkor sem, ha nem mindig tökéletes 
döntéseket hoznak, vagy csak néha sikerül nekik. De teljesen mindegy, mert a vezetőkért 
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akkor is imádkoznunk kell nekünk, hívőknek. Ha szereted, akkor azért, ha nem szereted, 
akkor meg azért. Ez a két okod van, hogy imádkozz például a miniszterelnökért. Nagyon nagy 
jót teszek magammal, ezt mondja a Biblia.  

Aki belemegy a lázadásba, az belemegy az okkultizmusba is. Egy kicsit folytassuk tovább 
ezt a gondolatsort. Nézd meg Sault. Királyként nem engedelmeskedett Sámuel parancsának és 
hova jutott? Az áldozata nem volt kedves Istennek. Miért? Mert az engedetlenségből 
származott. Azt mondta Isten, hogy sokkal jobb az engedelmesség, mint a véres áldozat. Igaz, 
nem engedelmeskedtem Istennek, de azért abból a megszerzett prédából adtam Istennek is. 
Ugyanezt teszik a mai lázadók is. De amit teszel, azt vagy Istennek való engedelmességből 
teszed, vagy pedig lázadásból. Ha lázadásból, az nem kedves Istennek, még akkor sem, ha 
egyébként helyes dolgokat teszel meg. Helyes dolog volt abban az időben áldozni Istennek? 
Igen, hogyne lett volna helyes dolog! De Ő nem akarja a hazug, engedetlenségből származó 
áldozatot. Mert az első dolog az engedelmesség. A te Uradat, Istenedet imádd, és csak neki 
szolgálj! Ha nézzük az újszövetségi törvényt, akkor ez ugyanez, a szeretet törvénye.  

Aztán Saul mit tett Sámuel halála után? Kiirtotta a varázslókat, majd amikor már bajba 
került, akkor elment az endori javasasszonyhoz és varázslásba keveredett. Előbb-utóbb vala-
milyen szellemi erő, szellemi háttér kellett mögé, mert érezte, hogy elveszítette Isten támo-
gatását, elveszítette Isten erejét. Ilyenkor mit csinálnak ezek az emberek? Majd a helyébe lép 
egy másik erő, majd támogatlak, Saul, a te elképzelésedben! Elment egy varázslóasszonyhoz, 
az endori javasasszonyhoz, aki maga is megrémült, amikor előidézte Sámuel prófétát. Aztán 
jött a prófécia: másnap meg fogsz halni, te is meg a két gyereked is! Jó, ez ószövetség, de 
varázslás hozta elő akkor is. Amikor az okkult erőkkel valaki kapcsolatba keveredik, akkor 
lázadásba kerül, és előbb-utóbb varázslásba is kerül.  

Kerüld a lázadókat! Te magad se legyél lázadó! Most magamnak is prédikálok. Min-
denkinek prédikálok, mert az Ige mindenkinek egyformán szól. Itt nincs senki kivétel ez alól. 
Amikor az embert elkapja a hústest indulata, akkor jobb, ha lecsendesedik. Számos döntést 
kell hoznunk az életben. A családunk fölött, a saját életünk fölött. Ha rossz döntést hozol és 
nem az isteni befolyásoltság áll mögötte, hanem például a saját kívánságod, vagy egy gonosz 
befolyás nagyon szívesen társul az ember kívánságához, akkor mögé lép egy olyan erő, ami 
támogatni fog téged a saját kívánságaidban. Jakab apostol levele mit ír az első részben? Hogy 
a kívánság megfoganván bűnt szül, a bűn teljességre jutván megfogan és halált nemz. Erről 
szól a Jakab 1-ben, olvasd el! Nagyon oda kell figyelnünk! Ezeket nem látjuk, ezt mind az 
Igéből tudjuk meg. Ezért kell időt töltenünk Istennel. Ezért isteni befolyásoltságúnak és isteni 
irányítottságúnak kell lennünk. Kérdezik, hogy akkor hol van Isten, meg hol van a Szent 
Szellem, meg hol van Jézus? Bennünk van! De attól még lehetek ostoba. Az önmagában nem 
elég, hogy Isten Szelleme bennünk él, vele kell járnunk! Te döntöd el az elmédben. Miért kell 
megújítanunk az elménket? Mert különbséget kell tudnunk tenni jó és rossz között. Bizony, 
erre az elménket ki kell képeznünk, mert azt a világban képezték ki. Egy agymosásra van 
szükségünk, egy isteni agymosásra, egy teljes tisztításra, egy teljes szervizre van szükségünk 
és ezért prédikáljuk az Evangéliumot, mert ez visszaterel bennünket a helyes útra.  

Gondolj bele, például, hogy megy Kínába egy repülő és csak egy fokkal tér el az 
útiránytól. Egy fok az nem sok. De a végén hol köt ki? Amikor eltévelyedünk, akkor eleinte 
mi is csak egy fokkal térünk el, de a végén nem ott kötünk ki, ahol szeretnénk. Isten Szelleme 
bennünk él, és ha döntéseket, határozatokat kell hoznunk, akár magánéletünkben, akár 
gyülekezetben, akár cégben, főleg az Istennel való együtt járásunkkal kapcsolatban, akkor 
meg kell nézni, hogy mit mond Isten Igéje! Isten mindenkinek rendelt egy gyülekezetet, 
rendelt egy helyet. Te, ha itt vagy, akkor nem véletlenül vagy itt. Hiszem, hogy azért vagy itt, 
mert hallgattál Istenre és Ő azt mondta, hogy itt a helyed. Én is fölül akartam írni ezt, de hálát 
adok Istennek, hogy volt annyi bölcsességem, hogy ezt meg kellene beszélni azzal, aki 
elhívott engem. Ő dönti ezt el. Az Úr helyezte el a tagokat a Testben, az 1Korinthusi levél 
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szerint, nem úgy, ahogy én akarom, hanem ahogy Ő akarta. Akkor meg kell kérdezni, hogy 
Isten hol akar engem látni? Menni akarok a lázadókkal, vagy Isten akar engem használni? 
Vagy menni akarok a saját fejem után? Tettem én is ilyet, tudom, hogy hova vezetett. Nem 
vagyok kivétel én sem és egyikünk sem. Tudom azt, amikor isteni befolyás alatt vagyunk, 
akkor jó dolgok történnek, olyankor vagyunk Isten akaratában és ezért lesz az örökkön-örökké 
való jutalmunk.  

A lázadásból történt áldozatot Isten nem kedvelte, nem fogadta el. Ő azt mondta, hogy 
megvetlek, Saul! Mert az első dolog az engedelmesség. Miért adta Isten a Szent Szellemet? 
Azért, hogy vezessen bennünket. Ha te nem engedelmeskedsz, ha én nem engedelmeskedek, 
akkor hogyan tud Isten vezetni? Azt mondják, hogy ma már az engedelmesség nem számít. 
Hallottam ilyen üzenetet is. De ez a legfontosabb dolog! Ha nem engedelmeskedsz Isten 
Szellemének, akkor hogyan tud téged Isten vezetni? Sehogy! Ezek nagyon fontos és izgalmas 
dolgok.  

A lényeg az, hogy ahol lázadás van, ott előbb-utóbb varázslás is lesz. Megnyitják az 
emberek magukat olyan okkult erőknek, amelyek bizony károkat okoznak. Aki lázadó, annak 
az a természete. Meg kell ebből változni, mert mi krisztusi természetet kaptunk. Meg kell 
ebből térni!  

Van olyan, aki a lázadót támogatja a lázadásában. Ez megint a sátáni természet. Egy 
lázadót le kell csitítani, hogy nyugodj már le, imádkozzál! A lázadás a sátán természete és egy 
kísérlet arra, hogy irányítsuk az embereket, úgy, ahogy mi akarjuk. Hazugsággal! Azt 
mondták: Nagy baj van a gyülekezetben, de majd én segítek! Hűha! Ez a manipuláció, a 
hazugság. Bármilyen szellem felhasználásával irányítani akarják az embereket. A világban ez 
történik folyamatosan, de az igaz vezető nem irányít, hanem vezet.  

Jézus vezetett bennünket. A Szent Szellem vezet bennünket. A Szent Szellem Isten és senki 
sem használhatja úgy, ahogy ő akarja. Valakik a Szent Szellemet akarják használni az ő 
elképzelésükhöz. Hahó, barátom, fordítva ültél a lóra! A Szent Szellem akar használni 
bennünket, hogy azt tegyük, amit Ő mond. Nem úgy van, hogy nekem van egy ötletem és 
majd Isten engem abban támogatni fog. Hányszor tettünk már ilyet mindannyian? Őszintén! 
Majd magunk mellé állítjuk Istent, ahelyett, hogy hagynánk, hogy a Szent Szellem használjon 
bennünket arra, amire Ő akar. Ki az, aki a legjobban tudja, hogy te mire vagy képes, mi az, 
amit te el tudsz végezni, mi az, amit rád bízott, ha nem Ő? Ha a Szent Szellem befolyása alá 
kerülünk, akkor Ő vezetni akar bennünket.  

A varázslásnak és a lázadásnak van három szempontja, az egyik a testi cselekvés, a másik a 
gonosz szellemi erők használata, a harmadik pedig a varázslás a gyülekezeten belül. Ezt a 
három témát máskor fogom kibontani. Fogunk még erről beszélni. A varázslás kísérlet arra, 
hogy irányítsuk az embereket, hogy azt tegyék, amit mi akarunk. A lázadó mindig irányítani 
akar. Ez áll mögötte! Három módja van ennek, ami nagyon ismert. Az egyik a hízelgés, a 
manipuláció. Aztán ha nem sikerül a hízelgés, akkor jön a fenyegetés, a megfélemlítés. Végül 
jön a leuralás. Nézd meg az elmúlt két évet! Hogyan tudják irányítani az emberi tömegeket? A 
manipulációval és a megfélemlítéssel. Ha eléggé félsz, akkor a patkánymérget is megeszed, 
ha azt mondják. Erről szól és így működik a világ, lássad a hátterét, hogy mit hiszel el, 
például a médiának. Mi folyik? A manipuláció! Miért manipulálnak téged? Azért, hogy meg 
tudjanak félemlíteni.  Ha már eléggé félsz, akkor azt tesznek veled, amit akarnak. Ez a sátán 
eszköze! Ez nem Isten eszköze!  

Látom, hogy nagyon gondolkodtok, és ez nem baj. Ezért hangzik el ma ez az üzenet, hogy 
ne hagyd magad manipulálni, csak Isten Szelleme vezessen. Bármit is teszel, imádkozzál. A 
sátán mindig meg akarja osztani az embereket. Meg akarja osztani a gyülekezetet is. Volt 
ilyen az elmúlt időszakban is, hogy a családok egymással haragban voltak, mert az egyik 
oltatott, a másik nem oltatott. Lehetne sorolni tovább. Voltak a választások, egyik erre a pártra 
szavazott, a másik arra a pártra szavazott. Manipuláció, megfélemlítés, és a lényeg az 
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irányítás. A manipulátor mindig irányítani akar. Ez a társadalom minden területén működik. 
Mielőtt elkezdünk másra mutogatni, magunkat ellenőrizzük le ezen a területen. Nagyon 
fontos, hogy az Ige nem másnak szól, hanem nekem! 

Itt abbahagyom, innen fogom majd valamikor folytatni, mert erről hallania kell a gyüle-
kezetnek. Mert ezek olyan kényelmetlen témák, amikről az ember nem szívesen beszél, pedig 
kell beszélnünk róla, mert Isten Igéje írja. Ha nem vagyunk a topon, akkor a sátán meg fog 
lopni bennünket. A sátán egy nagy hazug, ő a megtévesztő. Be akar csapni bennünket. Az a 
célja, hogy elpusztítson bennünket, hogy levegyen bennünket Isten útjáról és megfosszon 
bennünket Isten áldásaitól. De ezt nem fogjuk hagyni, mert Isten Szelleme bennünk van, és mi 
a sarkunkra állunk és tanulmányozzuk Isten Igéjét. Minél többet tudunk Isten Igéjéből, minél 
jobban ismerjük Istent, annál kevésbé tud az ellenség hatással lenni ránk. Legyünk Isten 
Szellemétől befolyásoltak! Ámen! Dicsérjük az Urat! Hálát adunk Istennek! Köszönjük az Ő 
kegyelmét! 

 
*A függőleges vonallal jelzett igeversek más fordításból származnak. 
A felhasznált bibliai versek a King James kiadás számozását követik. 

 

 
 

 


